

國立清華大學 生醫工程與環境科學系

專題書報討論-

Seminar

科號(Course No.) : 11310BMES711100

教室(Classroom) : 醫環館 BMES R618

時間(Time) : Wednesday at 14:20 -- 15:10 pm

教 師(Teacher) : 張建文 教授 Prof. Chien-Wen Jeff Chang

辦公室(Office) : 醫環館 BMES R615

電 話(Tel) : 03-5715131 ext 35531

E-Mail: chienwen@mx.nthu.edu.tw

AI 使用規則

本課程無涉及 AI 使用: AI is not applicable for this class

課程注意事項(Course Notice):

1. 口頭報告內容(Oral Presentation)

(1)期刊論文報告：期刊論文須為 2021 年(含)後發表之生醫工程相關期刊論文。

Research paper: articles related to Biomedical Engineering and published before 2021 (included).

(2)報告投影片(Power Point file)：

報告當週週一下午 5 點前，上傳報告投影片至 eeclass (<https://eeclass.nthu.edu.tw/>)中

『專題書報討論』 / 『作業』。[檔名格式：姓名_報告日期]

Please upload your PowerPoint file before Monday 5:00 pm on eeclass (<https://eeclass.nthu.edu.tw/>).

『專題書報討論 Seminar_11310BMES711100』 / 『Assignments』

[file name format: Name_Presentation date]

(3)報告時間(Presentation time)：

-口頭報告(Oral presentation)：30 min (reminder at 10th min)

-提問回答(Q&A)：10 min

-自行準備電腦、投影機、雷射筆等報告設備 Prepare laptop, projector, pointer...by yourself

2.負責主持(Chairman)

同次報告者，擔任下一位報告者之主持人；最後一位報告者，為第一個報告者之主持人。

The presenter is responsible to be a chairman and introduces the next presenter. The last one presenter plays a chair for the first one presenter.

3.請假申請(Absence application)

-事先(Before class)：提供指導教授簽名同意書，email 給任課老師。

Email to Prof. Chang with the consent of the advisor

-事後(After class)：親自向任課老師說明，補交指導教授簽名同意書(臨時發生特殊況)

In person explain to Prof. Chang with the consent of the advisor (special circumstances)

4.成績評量(Grade)

(1)出席(Attendance)：30%

-遲到或早退：超過 5 分鐘，每次扣總成績 10%。

Arrive late / Leave early: more than 5 min, -10% of final score for every time

-缺席(未事先請假)：每次扣總成績 20%

Absence without application: -20% of final score for every time

(2)口頭報告(Oral Presentation)：55% (ppt preparation, performance, interaction, Q&A response)

(3)主持(Chairman)：5%

